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JAARVERSLAG TECHNISCHE COMMISSIE 2017‐2018 
 
De Technische Commissie (TC)  begon dit seizoen met Henk van Muijen, Bart Romeijn, Fedde Parel, Daan 
Overgaag, Marnix de Vries, Tom van Leeuwen. De TC raakt steeds beter op elkaar ingespeeld waardoor we 
invulling kunnen geven aan noodzakelijke professionalisering van het hockeytechnische beleid en uitvoering. 
Met ondersteuning van Joyce Visser en Ad de Gruijter is hierin een volgende stap gezet.  Er is veel aandacht uit 
gegaan naar verbetering van trainers en coaches. Thijmen Schenk en Stijn Couwenberg hebben een groot 
aantal teams getraind en ondersteuning gegeven aan andere trainers. Stijn was ook beschikbaar om coaches op 
zaterdag te begeleiden. Daarnaast is er ook veel aandacht geweest voor instromende jeugdleden op de 
hockeyschool van Chris van der Waal. In navolging van het hockeplan voor de jongste jeugd, is er ook een plan 
opgesteld voor de jeugd. Hiermee zijn vervolgstappen voor verdere verbetering gezet. 
 
De extra aandacht voor arbitrage door een enthousiaste scheidsrechtercommissie en voldoende materiaal 
heeft ook bijgedragen aan verdere ontwikkeling van het spel niveau bij Souburgh. Er zijn weinig problemen met 
trainingsballen door aan iedere trainer eigen ballen te geven.  
Om aan onze hogere eisen tav trainers en coaches te voldoen, ontkomen we er niet aan om de vrijwilligers te 
ondersteunen door een beter professioneel opgeleid hockeytechnisch kader. Ook daarin zijn we het afgelopen 
seizoen gegroeid. En zullen we nog verder groeien. 
 
De seizoen start verliep goed. Trainers en coaches waren tijdig geregeld. De dames zijn met twee teams 
begonnen. Dames 1 training door Thijmen Schenk; Ron Hoekstra coach die na de winterstop gestopt is. Joyce 
Visser en Ad de Gruijter hebben de laatste wedstrijden gecoacht.  Helaas konden we maar 1 heren team 
inschrijven. Frank Middelhoek heeft dit getraind, Herman Terra coach, Robert Paardekoper manager, met 
dank..   
 
Een grote groep trainers heeft de jeugd en jongste jeugd getraind en waar zouden we zijn zonder onze coaches, 
managers en begeleiders. Mede door hun vrijwillige inzet op het veld en in de zaal is het afgelopen seizoen 
weer geslaagd voor een grote groep junioren en jongste jeugd. Voor de resultaten van de diverse teams op het 
veld wordt verwezen naar het verslag van de wedstrijdcommissaris. Voor de resultaten in de zaal naar het 
verslag van de zaalhockeycommissaris.  
 
Verdeling verantwoordelijkheden: H. van Muijen: vz, TC bestuurslid en senioren; B. Romeijn en F. Parel: 
meisjeslijn; M. de Vries: jongenslijn; D. Overgaag: communicatie en T. van Leeuwen : jongste jeugd en trainers.  
 
De jongste jeugd werd olv de jongste jeugd commissie apart georganiseerd (zie  apart verslag). Er zijn een 
aantal gezamenlijke bijeenkomsten georganiseerd en T. van Leeuwen is ook lid van de jongste jeugd 
commissie. Christine Kraayeveld en Thijmen Schenk hebben als trainer coördinator voor de jongste jeugd ook 
veel werk verzet. 
 
De samenstellingen van de diverse Souburgh teams  is op basis van een eerder opgestelde en tijdens de 
jaarvergadering uitgelegde strategie nota uitgevoerd. In deze strategie nota zijn de uitgangspunten voor 
samenstelling, wedstrijdopstellingen en overige hockeytechnische zaken opgenomen. Dit is ook in diverse 
bijeenkomsten met coaches gecommuniceerd.  Deze strategienota blijft verder het uitgangspunt voor het 
verder uit te werken jeugdhockeyplan voor HC Souburgh met Ad de Gruijter en Joyce Visser. 
Al met al is de TC is een groot aantal keren bij elkaar geweest. Er werd minimaal 1 keer per maand op Souburgh 
vergaderd. In principe op de 1e maandag van iedere maand, indien echter noodzakelijk zijn er ook menige 
andere avonden ingevuld en zijn wedstrijden en trainingen regelmatig bezocht.  
Dit jaar hebben we de indelingen van zaalhockeyteams ook weer gelijk gehouden aan die van de veldteams. Er 
was niet echt aanleiding om meerdere zaalhockeyteams te formeren. Getracht is om zo veel mogelijk 
zaalhockeytraining aan te kunnen bieden. Beschikbare zaalruimte speelt ons hierbij parten; als veldsport staan 
we vaak achteraan bij de verdeling van beschikbare ruimte. Elk team heeft ongeveer 6 uur in de zaal kunnen 
trainen.  
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De tweede helft van het seizoen zijn we o.a. bezig geweest met de voorbereiding voor seizoen 2018‐2019. Door 
groei in ons hockeytechnisch kader gaat dit echter steeds beter. De indelingen in de nieuwe teams voor 
komend seizoen zijn afgerond met een selectieweek. Hierin zijn de puntjes op de i gezet, indelingen waren al 
eerder grotendeel bepaald op basis van TC inzichten, ingevulde formulieren door trainers en coaches en 
diverse gesprekken met coaches en eventueel ouders. Uiteindelijk hebben we iedereen nog kans gegeven om 
de voorlopige indelingen te bespreken tijdens een bijeenkomst in het clubhuis. We hebben er dit jaar voor 
gekozen om nog een paar weken door te trainen met nieuwe samenstellingen van de teams.  
 
 Als kleine vereniging blijft het roeien met de riemen die we hebben en blijft het steeds een uitdaging om 
iedere speler een elftal plek te garanderen die past bij zijn/haar hockeybeleving. Met name in de jongenslijn 
met slechts 1 team per leeftijdscategorie blijft dat moeilijk en heeft ook gevolgen voor de herenlijn. In de 
meisjeslijn zijn we beter gepositioneerd, zodat we daar selectie kunnen uitvoeren in B, C en D lijn. 
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